
 Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 9.12.2024 v Spišskom Hrušove 
 

P r o g r a m rokovania 

 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2025  
6. Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na lyžiarsky výcvik na rok 2025 
7. Žiadosť o odkúpenie pozemku 
8. Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na obdobie I. polroku 2025 
9. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hl. kontrolóra 
10. Žiadosť o dlhodobý prenájom kuchyne, skladu a soc. zariadení v kultúrnom dome 
11. Návrh Dodatku č.1 k VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnym odpadom, drobným 

stavebným odpadom a objemným stavebným odpadom 
12. Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady, drobné stavebné odpady a kuchynské a reštauračné odpady 
13. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2023, ktorým sa schvaľuje prevádzkový poriadok 

pohrebiska obce Spišský Hrušov 
14. Správa z auditu z individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023 
15. Zmena rozpočtu 
16. Odmena pre hl. kontrolóra obce za rok 2024 
17. Rôzne  
18. Interpelácie poslancov 
19. Záver 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Zuzana Legátová, Matúš Švač, 

Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír Bendík, Rastislav Múdry  
 
Ospravedlnení:  MVDr. Ivana Slamená – poslankyňa, Ing. František Stanislav – hl. kontrolór obce  
 

Zasadnutie ObZ bolo zvolané na základe pozvánky starostu obce a jej vyvesením na úradnej 
tabuli obce v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 
 
Začiatok zasadnutia: 16.00 hod. 
Koniec zasadnutia:   17.15 hod. 
 
K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta Mgr. Marek Filip privítaním  poslancov 
a hostí. Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov, poslankyňa MVDr. Ivana 
Slamená sa ospravedlnila. Starosta skonštatoval, že  obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
Za zapisovateľa určil Moniku Švačovú, pracovníčku obecného úradu. Starosta obce uviedol, že 
hlavný kontrolór obce Ing. František Stanislav sa zo zdravotných dôvodov obecného 
zastupiteľstva nezúčastní. 
 
K bodu č.2: Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie   
  
 Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol za overovateľov p. Zuzanu Legátovú a p. 
Rastislava Múdreho. 



UZNESENIE č. 58/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove určuje za overovateľov zápisnice: p. Zuzanu 
Legátovú a p. Rastislava Múdreho.“ 

 
Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol návrhovú  komisiu v zložení p. Adriana Vojtušová, p. 
Vladimír Bendík a Marek Kočiš. 
 
UZNESENIE č. 59/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení  p. Adriana 
Vojtušová, p. Vladimír Bendík a Marek Kočiš.“ 
 
K bodu č. 3: Schválenie programu 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip prečítal program zasadnutia a dal ho schváliť. 
 
UZNESENIE č. 60/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva podľa predloženého návrhu.“ 
 
 Starosta obce navrhol doplniť program rokovania obecného zastupiteľstva takto:  

- Odmena pre zástupcu starostu obce Matúša Švača a poslancov Branislava Kunzu 
a Mgr. Petra Bodnára, ktorý bude zaradený ako bod č. 17 

- Príprava projektovej dokumentácie – cesta „Jurovec“, ktorý bude zaradený ako bod 
č.18. 

Ostatné body sa posúvajú. 
 

 
UZNESENIE č. 61/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 



 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje doplnenie programu rokovania obecného 
zastupiteľstva o bod č. 17: Odmena pre zástupcu starostu obce Matúša Švača a poslancov 
Branisava Kunzu a Mgr. Petra Bodnár a o bod č. 18: Príprava projektovej dokumentácie – cesta 
„Jurovec“, ostatné body sa posúvajú.“ 
 
 
K bodu č. 4 : Kontrola uznesení 
 

Kontrolu uznesení previedol zástupca starostu obce Matúš Švač, ktorý skonštatoval, že 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia ObZ sú splnené.  

 
UZNESENIE č. 62/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.“ 
 
 
K bodu č. 5: Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2025  
 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov, že o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2025 
požiadali: OZ Koscilek Miloj v sume 1.500,00 € 
                 OKŠ v Spišskom Hrušove v sume 10.500,00 € z toho 500,00 € stolný tenis 
                 Folklórna skupina Brižečky v sume 8 340,00 € 
 
Tieto žiadosti budú posúdené pri spracovávaní a príprave rozpočtu na rok 2025, ktorý sa bude 
schvaľovať začiatkom budúceho roka. 
         
          
K bodu č. 6: Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na lyžiarsky výcvik na rok 2025 
 
V tomto bode starosta obce informoval poslancov o žiadosti Základnej školy v Sp. Hrušove, 
v ktorej žiada o príspevok na  lyžiarsky výcvik žiakov 8. ročníka, ktorý sa uskutoční v januári 2025 
a to v sume 1650,00 € pre 11 žiakov. Tento príspevok bude zapracovaný do rozpočtu 2025. 
 
UZNESENIE č. 63/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje finančný príspevok na lyžiarsky 
výcvik pre ZŠ v Spišskom Hrušove vo výške 1650,00 € z rozpočtu na rok 2025.“ 

 
 
 
 
 



 
K bodu č. 7: Žiadosť o odkúpenie pozemku 
 
Starosta Mgr. Marek Filip v tomto bode informoval poslancov o žiadosti p. Juraja Bendíka 
o odkúpenie pozemku, ktorý sa nachádza vedľa ich parcely. Vzhľadom na tok, že uvedený 
pozemok je vo vlastníctve Slovenskej republiky a spravuje ho SPF, je potrebné o odkúpenie 
žiadať SPF a následne obec sa bude môcť k tomu vyjadriť a dať súhlasné alebo nesúhlasné 
stanovisko. 
 
K bodu č. 8: Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na obdobie I. polroku 2025 
 
Plán kontrolnej činnosti bol zverejnený na webovom sídle obce a úradnej tabuli v zákonnej 
lehote, keďže bol zaslaný poslancov na preštudovanie a poslanci nemali k nemu žiadne 
pripomienky ani návrhy, starosta dal tento Plán kontrolnej činnosti schváliť. 
 
UZNESENIE č. 64/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra 
na obdobie I. polroku 2025 a poveruje hl. kontrolóra obce vykonaním týchto kontrol.“ 
 
K bodu č. 9: Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hl. kontrolóra 
 
Správa o výsledku kontroly č. 05/2024 bola zaslaná poslancom. Kontrola bola zameraná na 
kontrolu hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti pri hospodárení a nakladaní 
s majetkom a majetkovými právami obce pri nakladaní s odpadmi za rok 2023 a 2024.  
Kontrola nepreukázala porušenie všeobecne záväzných právnych ani vnútorných predpisov obce. 
Obec Spišský Hrušov v r. 2024, v rámci optimalizácie odpadového hospodárstva a zavedenia 
váženého množstvového zberu komunálneho odpadu, pristúpila k začipovaniu zberných nádob 
na zmesový odpad. Správa je prílohou zápisnice. 
 
UZNESENIE č. 65/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie Správu o výsledku kontroly č. 
05/2024 hl. kontrolóra obce.“ 
 
 
K bodu č. 10: Žiadosť o dlhodobý prenájom kuchyne, skladu a soc. zariadení v kultúrnom 
dome 
 
Starosta obce informoval poslancov o žiadosti p. M. Chmuru, v ktorej žiada o dlhodobý 
prenájom kuchyne, skladu a soc. zariadení v kultúrnom dome. 
P. M. Chmura, k tomu uviedol, že by chcel začať s cateringom a v budúcnosti by to chcel 
rozšíriť aj na vývarovňu. Poslanci aj starosta k tomu uviedli, že vzhľadom na to, že je kuchyňa 



nie v dobrom stave, je potrebné ju v prvom rade zrekonštruovať a to by sa za prevádzky nedalo. 
Starosta ďalej uviedol, že podľa Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce by bolo 
potrebné vyhlásiť verejnú súťaž a prihlásiť sa môže ktokoľvek. Ďalej informoval o možnostiach 
zapojiť sa do výzvy na rekonštrukciu KD, ale keďže žiadosť z minulého volebného obdobia 
nespĺňala kritéria, boli prekročené neoprávnené výdavky, preto žiadosť nebola schválená. 
Taktiež ani pri ďalšej výzve sme nespĺňali kritéria, kde výzva bola určená pre objekty nad 800 
m2, čo nespĺňala ani budova kultúrneho domu ani zdravotné stredisko. Ďalšia výzva bola 
presunutá na január 2025, do ktorej sa obec plánuje zapojiť. Žiadosť poslanci berú na vedomie. 
 
UZNESENIE č.    /2024 
„Obecné zastupiteľstvo súhlasí s dlhodobým prenájmom kuchyne, skladu a soc. zariadení 
v kultúrnom dome od 1.1.2025 prevádzkovateľom  p. Martinom Chmurom.“ 
Hlasovanie: 

 Za:       0 poslancov/  
 

 Proti:      6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Adriana Vojtušová, Vladimír Bendík 
                                                   

 Zdržal sa: 2 poslanci/ Rastislav Múdry, Branislav Kunzo 
Uznesenie  nebolo schválená. 
 
UZNESENIE č. 66/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie žiadosť p. Martina Chmuru 
o dlhodobý prenájom kuchyne, skladu a soc. zariadení v kultúrnom dome.“ 
 
K bodu č. 11: Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnym odpadom, 
drobným stavebným odpadom a objemným stavebným odpadom 
 
Pracovníčka obce p. Mária Smiková  k tomuto bodu uviedla, že vzhľadom na to, že obec 
zaviedla v obci systém čipovania smetných nádob, tak bolo potrebné týmto Dodatkom č. 1 
zmeniť čl. 5 bod 5.2 takto: obec nariadením určuje na zber zmesového komunálneho odpadu 
zberné nádoby 120 l, 240 l a 1 100 l opatrenú čipom. bod 5.2.1. sa mení: rodinné domy/na každé 
jedno súpisné číslo/ zberná nádoba o objeme 120 litrov alebo 240 litrov s intervalom vývozu 1 x 
za 14 dní. 
Starosta ďalej uviedol, že od budúceho roku sa budú vyvážať len čipované konvy a rok 2025 
bude monitorovací, kedy nám firma Brantner bude každý mesiac zasielať report, taktiež máme 
pripravenú aplikáciu, ktorá bude na webovej stránke, kde si môže každý občan pozrieť koľko 
odpadu vyviezol. Čo sa týka poplatku za vývoz komunálneho odpadu, tento rok sa nič nemení 
a občania budú platiť tak ako po minulé roky poplatok za osobu. Na množstvový zber by sa 
potom prešlo až v roku 2026 a to na základe výsledkov monitoringu roku 2024. 
 
UZNESENIE č. 67/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   



 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2016 o nakladaní 
s komunálnym odpadom, drobným stavebným odpadom a objemným stavebným odpadom.“ 
 
 
K bodu č. 12: Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady, drobné stavebné odpady a kuchynské a reštauračné odpady 
 
Starosta obce vyzval pracovníčku OcÚ Bc. Zdenu Pavlovskú, aby informovala poslancov 
o Návrhu Dodatku č. 1. Pracovníčka Bc. Z. Pavlovská uviedla, že dôvody pre navýšenie 
poplatku za komunálne odpady sú nasledovné: 
1) upozornenie firmou Brantner Nova, s. r. o., ktorá zaslala prostredníctvom e-mailovej 
komunikácie dňa 31.10.2024 informáciu o valorizácii cien služieb poskytované ich spoločnosťou 
pre rok 2025 o hodnotu inflácie zverejnenú štatistickým úradom Slovenskej republiky, ktorú 
predpokladajú v priemere na úrovní 3 % za rok 2024,  
2) navýšenie výšky Dane z pridanej hodnoty na 23% z 20 %, 3. pokrytie nákladov za zavedenie 
systému čipovania smetných nádob na zmesový komunálny odpad vo výške 1885,61 €. 
 Z tohto dôvodu sme boli nútení pripraviť Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 1/2022 o miestnych 
daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné stavebné odpady a kuchynské a 
reštauračné odpady (ďalej len ,,VZN č. 1/2022“) s návrhom navýšenia poplatku za komunálne 
odpady s navýšením z 30,00 Eur na 35,00 Eur pre kalendárny rok 2025. Za rok 2024 sme mali 
stratu 3 073,33 €. Ak by sme chceli pokryť všetky náklady, tak by sme museli poplatok navýšiť 
až na 37 €, návrh je na 35 €.  
 
 
UZNESENIE č. 68/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 3 k VZN č. 1/2022 o miestnych 
daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady, drobné stavebné odpady a kuchynské 
a reštauračné odpady.“ 
 
 
K bodu č. 13: Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2023, ktorým sa schvaľuje prevádzkový 
poriadok pohrebiska obce Spišský Hrušov 
 
Informovala pracovníčka obce p. M. Smiková, ktorá uviedla, že Prevádzkový poriadok 
pohrebiska obce Spišský Hrušov sa mení a dopĺňa nasledovne: K Čl. 6 sa dopĺňa bod 5. Plán 
hrobových miest sa rozširuje o časť Nový cintorín pod múrom, určený iba na zelené hroby.  
K Čl. 12 bod 1. odrážka 6 - sa nahrádza – pre zelený hrob na novom cintoríne pod múrom 10,00 
€.  
 
 
UZNESENIE č. 69/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   



 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN 1/2023, ktorým sa 
schvaľuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Spišský Hrušov.“ 
 
K bodu č. 14: Správa z auditu z individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierky 
k 31.12.2023 
 
Audit uskutočnila nezávislá audítorka Ing. Angela Vysopalová, kde uviedla, že priložená účtovná 
závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce Spišský Hrušov a výsledkov jej 
hospodárenia za rok 2023 podľa zákona č. 431/2022 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších 
predpisov. 
 
UZNESENIE č. 70/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie Správu z auditu individuálnej 
a konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023.“ 
 
K bodu č. 15: Zmena rozpočtu 
 
Starosta obce požiadal účtovníčku M. Švačovú, aby oboznámila poslancov o zmenách rozpočtu. 
M. Švačová uviedla, že predmetom úpravy rozpočtu je: 

- zníženie príjmov z výnosu dane z príjmov fyzických osôb, tzv. podielové dane o 12. 
713,00 €, 

- zvýšenie príjmov z tuzemských bežných transferov a grantov o 11 191,00 čo predstavuje 
príjem dotácie z Ministerstva financií na krytie výdavkov súvisiacich s výpadkom 
príjmov z dane s príjmov fyzických osôb v roku 2024, 

- zvýšenie príjmov z tuzemských kapitálových transferov a grantov o 8 083,00 €, čo 
predstavuje príjem dotácie z Ministerstva financií na realizáciu projektu „Zvýšenie 
bezpečnosti na miestnych komunikáciách, 

- navýšenie výdavkov na oddiely administratívy OcÚ o 1 500,00 € za vypracovanie 
projektovej dokumentácie k bude OKŠ/výmena strechy,  

- navýšenie kapitálových výdavkov na oddiely cestná doprava  o 8 687,00 € v súvislosti 
s projektom „Zvýšenie bezpečnosti na miestnych komunikáciách,  

- navýšenie výdavkov na oddiely nakladanie s odpadmi o 1 641,00 €, čo predstavuje 
zvýšené náklady najmä v súvislosti s čipovaním odpadových nádob, 

- poníženie výdavkov na oddiely Zdravotníctvo o 2 104,00 € a na oddiely Predprimárne 
vzdelávanie s bežnou starostlivosťou o 3 163,00 € na položke energie.  

 
 
UZNESENIE č. 71/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 



„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Rozpočtové opatrenie č.9/24 podľa 
predloženého návrhu.“ 
 
K bodu č. 16: Odmena pre hl. kontrolóra obce za rok 2024 
 
Starosta obce navrhol odmenu pre  hl. kontrolóra vo výške 300,00 € s odôvodnením, že bol vždy 
nápomocný poradiť a to nielen počas pracovnej doby ale aj mimo pracovných hodín a veľmi 
dobre sa sním spolupracuje. 
 
UZNESENIE č.      /2024 
Hlasovanie: 

 Za:       4 poslanci/   Matúš Švač,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      3 poslanci/   Mgr. Peter Bodnár, Zuzana Legátová, Rastislav Múdry   
 Zdržal sa: 1 poslanec/ Marek Kočiš 

Uznesenie nebolo schválené. 
 
 
Poslanci navrhli odmenu vo výške 200,00 €. 
UZNESENIE č. 72/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje odmenu za rok 2024 pre hl. kontrolóra 
obce Ing. Františka Stanislava vo výške 200,00 €.“ 
 
K bodu č. 17: Odmena pre zástupcu starostu a poslancov Mgr. P. Bodnára a B. Kunzu  
 
Starosta obce v tomto bode navrhol odmenu pre svojho zástupcu Matúša Švača za zastupovanie 
starostu počas práceneschopnosti vo výške 500,00 €. Taktiež navrhol odmenu 100,00 € pre 
poslanca Mgr. Petra Bodnára za očistenie, premaľovanie a očíslovanie hydrantov v obci a za 
pomoc pri odstraňovaní škôd po prietrži a odmenu 100,00 € pre poslanca Branislava Kunzu za 
pomoc pri montáži vianočného osvetlenia a za pomoc pri odstraňovaní škôd po prietrži. 
 
UZNESENIE č. 73/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje odmenu pre zástupcu starostu Matúša 
Švača za zastupovanie starostu počas práceneschopnosti vo výške 500,00 €,  odmenu  vo výške 
100,00 € pre poslanca Mgr. Petra Bodnára za očistenie, premaľovanie a očíslovanie hydrantov 
v obci a za pomoc pri odstraňovaní škôd po prietrži a odmenu vo výške 100,00 € pre poslanca 
Branislava Kunzu za pomoc pri montáži vianočného osvetlenia a za pomoc pri odstraňovaní 
škôd po prietrži.“ 
 
 



K bodu č. 18: Príprava projektovej dokumentácie – cesta „Jurovec“ 
 
Starosta obce v tomto bode uviedol, že rozpočet projektovej dokumentácia na cestu Jurovec sa 
pohybuje v rozmedzí   20 000 -  25 000 eur. Vzhľadom na to, že cesta je príliš úzka, bude sa 
vyžadovať vyjadrenie od správcov sietí. Počíta sa s podobnými odtokovými rigolmi ako sú pri 
ceste okolo kostola – mriežky – aby tam mohli prechádzať autá. Realizácia projektu by bola do 
rozpočtu zahrnutá v roku 2025. 
Je potrebné prijať uznesenie na poverenie starostu obce na zabezpečenie prípravy projektovej 
dokumentácie na výstavbu cesty v lokalite Jurovec. 
 
UZNESENIE č. 74/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       8 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,     
                                                  Rastislav Múdry,  Adriana Vojtušová, Branislav Kunzo, Vladimír    
                                                  Bendík   

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove poveruje starostu obce na zabezpečenie prípravy 
projektovej dokumentácie na výstavbu cesty v lokalite Jurovec.“ 
 
K bodu č. 19: Rôzne 
 
Informácia starostu:  

1. Starosta obce sa poďakoval tým poslancov, ktorí odpovedajú na e-maily. 
2. Silvester v obci – starosta sa pýtal, či sa bude pripravovať Silvester v obci, tak ako po 

minulé roky a ktorí poslanci budú ochotní prísť pomôcť. Dohodlo sa, že Vladimír Bendík 
si to zoberie na starosť a od cca 18.00 hod. bude diskotéka s voľný vstupom, o polnoci sa 
pustí ohňostroj. 

3. Informácia starostu ohľadom cintorína – výrub stromov povolený okresným úradom živ. 
prostredia  do konca roku 2025 / Január – Február/ + do konca roka 2025 výsadba novej 
zelene 47 ks stromčekov. Dohoda s arboristom, že vyrezané stromy - pne nám sfrézuje..  

4. Vzhľadom na  havarijný stav pri dome B.Kočiša sa zrealizovala výmena odtokovej rúry, 
podľa zákona 135/1961 môže byť ohlásenie dodatočné, čo sme urobili na základe 
informácie náčelníka dopravnej polície p. Niča. Vzhľadom na to, že vodohospodári  
nesúhlasia so zakrytím kvôli horšiacej sa situácií s prívalovými zrážkami, projekt je 
potrebné prerobiť – cena cca 2500 eur. 

5. Podarilo sa definitívne bezplatne previesť 14 m2 na otočisku na Lenkave. Vzhľadom na 
to, že v dokumentoch o stavbe cesty na Lenkave opäť chýba stavebný denník a certifikáty 
o použitých materiáloch  dokonca aj preberací protokol stavby,  kolaudácia cesty možná 
nie je. Faktúry sú zaplatené ale firma Kropačev už neexistuje. Realizácia bola ešte 
v predchádzajúcom volebnom období. Dalo by sa to urobiť sondážou do cesty, ale ťažko 
nájsť firmu, ktorá by si to zobrala na zodpovednosť. 

6. Cesta k p Hrobákovej je už vysporiadaná, no opäť chýba stavebný denník a certifikáty 
použitých materiálov a protokol o prevzatí stavby, ktorú taktiež realizovala firma 
Kropačev v predchádzajúcom volebnom období. 

7. Projekt telocvičňa, už máme prerobený na 23 % daň. Bolo stretnutie aj s poslancami NR 
v našom KD, kde sme sa ako  jediní dostali do uznesenia zo záverov krajskej pracovnej 
porady. 

8. Príjem dotácie z Ministerstva financií na realizáciu projektu „Zvýšenie bezpečnosti na 
miestnych komunikáciách v sume 8 083 € máme na účte. Dopravný projekt sa doplnili na 
celú obec, čakáme na vyjadrenie.  Realizácia do roku 2028. 

9. Je vypracovaný projekt na opravu strechy, zateplenie priestoru na šatňami + oprava 
schodov. Futbalisti sú pozvaní od 6.6. do 9.6.2025 do Poľska na turnaj. 



10. Je potrebné dohodnúť termín na zabíjačku, keď bude. S poslancami sa dohodlo, že bude 
1.3.2025. 

11. Folklórne slávnosti budú 28.6.2025 – 25.výročie založenia FS Brižečky, skupina Exil 
vybavená za 1 200 eur. Potrebné porozmýšľať, či sa folklórne slávnosti nespoja s MDD – 
poslanci nesúhlasili, nebolo by to vhodné. 

12. Furmanské preteky budú až 13.9.2025. 
13. Matúš Švač, Adriana Vojtušová a Martin Vojtuš , ak bude mrznúť urobia ľad pri 

skladoch Martina Vojtuša. 
 
 
K bodu č. 20: Interpelácie poslancov 
 
Neboli žiadne interpelácie. 
 
K bodu č. 21:  Záver 
 
V závere starosta obce poďakoval všetkým poslancom aj prítomným občanom za účasť na 
zasadnutí. 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Zuzana Legátová                      ............................................. 
 
Rastislav Múdry                       ............................................. 
 
Zapísala: Monika Švačová 
 
 
 
V Spišskom Hrušove, dňa 9.12.2024 
 
 
     Mgr. Marek Filip 
                                                                                                              starosta obce 


